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РЕЦЕНЗИЯ НА КНИГУ А. Т. ЛИПАТОВА «РИТОРИКА В ЗЕРКАЛЕ ВРЕМЕНИ»
REVIEW OF A. T. LIPATOV’S BOOK “RHETORIC THROUGH THE TIME MIRROR”

В рецензии на книгу профессора А. Т. Липатова «Риторика в зеркале времени» отмечается значение
рассматриваемого издания в проекции на плодотворное научное творчество автора .

Рассматривается структура монографии с осмыслением содержания каждого из разделов. Особое внимание
в рецензии уделяется принципиально новым в теории риторики понятиям и терминам (например, «тропеи-
зированные риторические фигуры»), сугубо авторской интерпретации истории красноречия, сформули-
рованным законам и правилам ораторики. Подчёркиваются особенности идиостиля А. Т. Липатова.

The significance of the book in the projection on the author’s fruitful scientific creative work is mentioned
in the review of A. T. Lipatov’s Book “Rhetoric through the Time Mirror”.

The structure of the monograph is accompanied by the reviewer’s understanding of each section’s content.
Special attention is given to the fundamentally new in the theory of rhetoric concepts and terms (e. g. “tropeized
rhetorical figures”), purely author’s personal interpretation of the history of rhetoric, laws and rules of rhetoric
formulated by the author. Peculiar features of A. T. Lipatov’s ideostyle are emphasized in the article.
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